
Boligudvalget

Til: Boligministeren

Dato: 21. oktober 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 10
Vil ministeren – i forlængelse af at ministeren den 20. maj 2020 sendte et hyrdebrev til
kommunerne vedrørende brandsikkerheden i plejeboliger – redegøre for det langvarige
forløb med hensyn til at bringe brandsikkerheden i orden, herunder med datooplysninger
samt endvidere oplyse hvad status er nu?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karina Adsbøl (DF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 28. oktober 2020.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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